



المواد المتميزة للمقاولات

SPECIALIZED MATERIAL EST. FOR CONTRACTING

مؤسسة محلية تأسست عام ١٤٣٣هـ بالمملكة العربية السعودية تحديداً بمدينة جدة ، نحن
نعمل في مشاريع البناء وانشاء المعارض وصيانة المباني والديكورات الداخلية والخارجية
والأبواب الأوتوماتيكية كما تتميز في انجاز العديد من المشاريع بفضل فريقنا المتمكن الذي
يضم مجموعة من المحترفين الذين يعملون في مجال البناء منذ ١٠ سنوات .

نبذة عنا

About us

A local institution created in 1433 AH in the Kingdom of Saudi Arabia, specifically in the city of Jeddah. We operate in construction projects, establishing exhibitions, maintaining buildings, interior and exterior decorations and automatic doors we are also distinguished in Performing many projects due to our Skilled team, which includes a group of professionals With more than 10 years experience in the field of construction .





الرؤية

أن نكون إحدى المؤسسات الرائدة في قطاع المقاولات مع التركيز على تقديم أعلى مستويات الجودة والابتكار في تنفيذ المشاريع وأن نساهم في تطوير البنية التحتية بما يلبي احتياجات ورغبات العملاء.

Vision

To be one of the leading institutions in the construction and building sector, focusing on providing the highest level of quality and innovation in project implementation and contributing to the development of infrastructure to meet the needs and Wants of customers.

الرسالة

تقديم خدمات متكاملة وفعالة لبناء وصيانة المباني تعتمد على أفضل الممارسات الهندسية باستخدام الوسائل الحديثة والمواد عالية الجودة. مع الالتزام بالمواعيد والتكاليف المتفق عليها. وتعزيز الثقة مع العملاء من خلال الشفافية والاحترافية. مع مراعاة السلامة البيئية والمجتمعية.

Message

Providing integrated and effective services for building construction and maintenance based on the best engineering practices using modern methods and high quality materials. With commitment to agreed deadlines and costs, and enhancing trust with customers through transparency and professionalism. with high consideration for environmental and community safety.

الأهداف OBJECTIVES

■ تقديم أعلى مستوى من الخدمة في بناء وصيانة المباني مع تقديم حرفية فائقة لكل مشروع نتعامل معه.

■ To provide the highest level of service in building construction and maintenance with high professionalism for every project we undertake.

■ ابتكار وتطوير وتطبيق أحدث التقنيات في الأساليب والمواد لتعزيز الإنتاجية والفعالية من حيث التكلفة.

■ To innovate, develop and apply the latest technologies in methods and materials to enhance productivity and cost effectiveness.

■ تحسين كفاءة فريقنا باستمرار، وتوظيف أفرادًا متنوعين ومبتكرين وموجهين نحو النتائج، وحريصين على تقديم التميز.

■ To continually improve the efficiency of our team, employing diverse, innovative, results-oriented individuals who are keen to attain excellence.

■ بناء ثقافة الصحة والسلامة المهنية التي تهدف إلى تقليل معدل تكرار الحوادث بشكل مستمر نحو تحقيق صفر حوادث.

■ To build a culture of occupational health and safety that aims to continuously reduce the frequency of accidents towards achieving zero accidents.

■ الحد من جميع التأثيرات البيئية الناجمة عن أنشطتنا، وأن نلتزم بالمعايير البيئية المعمول بها.

■ To minimize all environmental impacts resulting from our activities, and to respect environmental standards.





☎ +966 12 614 0517
☎ +966 539 705 344

8 A.M - 4 P.M

خدمة العملاء

Customer Service

☎ +966 555 002 703

✉ musalam03@hotmail.com

المدير العام

General Manager

www.specialized-materials.com